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Generalforsamling Nibe Fjordbadeklub 
”De friske Sild” d. 29/3/2023 

Kl. 19.00 i Baadelaugets klubhus i Nibe 
 

Betyrelsesmedlemmer tilstede:  Karsten, Steffen, Helle og Christina 

Bestyrelsesmedlemmer afbud: Jan 

 

Referent:  Christina 
 

1. Formandens beretning 

For 2022 

a. Medlemstilvækst fra ca. 160 til 250 medlemmer. 

b. Tre redningsstiger installeret 

c. Ny flisebelægning omkring udendørsbruseren 

d. Tilsået græsareal foran indgangen 

e. Ny låse- og dør mekaniske installeret 

 

For 2023 

f. Ny rengøringsordning 

Medlemmerne skal ikke længere på skift gøre rent, men vi har et firma til denne opgave hver 

mandag i særsonen. 

 

g. Ny saunaovn installeres i april 2023 

Ny Tylø saunaovn med adskilte kamre, til at hænge på væggen indstalleres i april 2023.  

Vi har søgt Sparekassen Danmark Fonden og fået 20.000 kr. hertil 

 

h. Nyt nøglesystem installeres i april 2023 

Vi har søgt Spar Nord Fonden og fået 20.000 kr. hertil 

Alle brikker skal omkodes til det nye system. 
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i. Nyt administrationssystem indført – Conventus 

Lidt besværligt at indmelde sig, men stor fordel for bestyrelsen, der ikke længere har det store 

arbejde med at holde styr på hvem, der har ind- og udmeldt sig og rykke medlemmerne for 

manglende betaling. 

 

j. Fondsmidler tilkend på 2x 20.000 kr. 

20.000 kr. fra Sparekassen Danmark Fonden 

20.000 kr. fra Spar Nord Fonden 

 

2. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab for 2022 

El-prisen er fastlåst 3 år frem. 

Regnskabet er godkendt. 

Regnskabet er vedlagt. 

 

3. Indkomne forslag: 

a. Linda Lindboeg Johansen 12/3-2023 

Vigtigt med bestyrelse, der kan træffe beslutninger, og har styr på tingene samt har 

kompetencerne.  

Vigtigt at bestyrelsen har det overordnede overblik og at medlemmerne ordner det 

praktiske i praktiske Teams. 

Der er forslag om 4 – 6 medlemmer i hvert team. Hvert team har en teamleder, der 

kommunikerer med bestyrelsen.  

Der kunne fx være teams for; 

o Rengøring 

o Vedligehold 

o Sikkerhed 

o Udendørsarealer 

o Events 

 

Der er forslag om at man melder sig for 1 år ad gangen. 

Meget naturligt med 2 arbejdsdage/weekends om året. 

Bestyrelsen synes det er et godt indslag, der bliver stemt om at bestyrelsen igen forsøger at 

få medlemmerne til at give en hjælpe hånd, når der er behov. 

 

Forslag om at få folk til at hjælpe med at kode fx brikker. 

 

Det kan være ensomt at være eventkoordinator. Folk kommer ikke til arrangementerne, 

selv om de har tilmeldt sig. 

 

b. Ida Burgaard 16/3-2023 

Næsten samme ordlyd, så se ovenfor. 

 

c. Forslag om at kontingenet er gældende i 12 måneder individuelt for hvert medlem fra 

betalingsdatoen online. 

Det er den bedste løsning, når det skal arbejde sammen med Conventus. 
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Folk bliver trætte af at når de har meldt sig ind sidst på året så skal de betale igen i januar. 

Ulempe at det kan give ekstra arbejde hvis medlemmerne kan melde sig ud 365 dage om 

året. 

Der kan trækkes et medlemstal ud af Conventus som skal sendes til kommunen. 

Forslaget er ensstemigt vedtages. 

 

4. Præsentation af budget for 2023 

Budgettet er godkendt 

Budget vedlagt. 

 

5. Fastlæggelse af kontingent 

Der er forslag om uændret kontingent. 

Forslaget er ensstemmigt godkendt. 

 

6. Valg 

 

a. På valg er: Gitte Syvsten, Christina Duun, Helle Magh (Kassér) og Margaret Storgaard 

(udtrådt af bestyrelsen) 

Der er ingen som ønsker genvalg. 

 

Formand Steffen Bräuner er ikke på valg, men ønsker at fratræde grundet arbejde, hvis der 

kan findes en afløser. 

 

Følgende medlemmer har tilkendegivet, at de stiller op til bestyrelsen: Frank Ring og 

Thomas Uhrenholt Nielsen. 

 

Frank og Thomas er valgt for en 2 årig periode. 

 

Steffen fortsætter 

 

 

b. Valg af 2 suppleanter for en 1-årig periode. 

Ole Tias har meldt sig. Han bliver valgt som suppleant. 

 

7. Valg af revisor for en 1-årig periode. 

Niels Ilberg Jacobsen har meldt sig. Han bliver valgt som revisor. 

 

8. Valg af revisor suppleant for en 1-årig periode. 

Ingen har meldt sig. Ingen valgt kan evt. tages med til ekstra ordinærgeneralforsamling hvis 

bestyrelsen beslutter dette. 

 

9. Eventuelt 

o Bådlauget har spurt om vi vil være med i havnens dag i juni måned. Radka vil gerne stå for 

dette. Hun danner en gruppe, der kan hjælpe med at stå for dette. 
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o Der var en tilkendegivelse med håndsoprækning om vi skal fortsætte med vores 

nuværende åbningstider i saunaen eller gå tilbage til faste tider. Alle der var mødt op var 

yderst tilfredse med vores nuværende ordning. 

o Der henstilles til at både at have et håndklæde til at sidde på og et til fødderne. Der må 

gerne laves et opslag på Facebook og i klubben og dette.  

 

 

 

 

 

 


